

Styrelsemöte 3 Skenorna Östernäs vägsamfällighet, 21-11-08

Digitalt – Teamsmöte Skenorna Östernäs Vägsamfällighet

Tid: 2021-11-08 19.30 – 20.45

Närvarande: Sven Petersson, Lennart Grabe, Lars Åkerstrand, Charlotte Hedenström

- §1 Mötets öppnande**
Mötet förklarades öppnat.
- §2 Godkännande av dagordning**
Dagordningen godkändes
- §3 Val av sekreterare**
Charlotte Hedenström som sekreterare.
- §4 Val av protokolljusterare**
Till protokolljusterare valdes Sven Petterson.
- §5 Godkännande av föregående styrelseprotokoll**
Föregående styrelseprotokoll gicks igenom och godkändes.
- §6 Uppföljning av punkter från föregående styrelsemöten**
Beslöts att en uppföljningslista ska skapas för att följa upp status för återkommande/löpande frågor. Lars tar fram en lista på uppföljningspunkter till nästa möte.
- §7 Ekonomisk rapport**
Status: Saldo: 75 026:-
5 st. obetalda fakturor, sammanlagt: 7 694:-
- §8 Status vägen**
Vinterunderhållsavtal med Mark och väg klart.
Vägen i gott skick. Ingen övrig input.
- §9 Medlemmar/medlemsfrågor**
Medlemslistan gicks igenom och uppdaterades. Lars tar reda på vem som är ny ägare till 1:208 (fd Minguez).
- §10 Information**
På mötet togs frågan om informationskanal till medlemmar upp. Informationstavla främst om någon vill informera om aktiviteter eller annat. Diskuterades att hemsidan främst sak innehålla info som kan vara av allmänt intresse. Förslags att protokoll från årsstämma och bilaga med andelstal och avgifter skickas ut via mail istället för att läggas på hemsidan. Enligt stadgar ska viss info ske på hemsidan. Genomgång av stadgar till nästa möte.
- §12 Nya ärenden och beslutspunkter: Nya frågor eller information som tillkommit efter senaste styrelsemötet samt beslutspunkter**
- §13 Övriga frågor**

Arbetsordning för styrelsen

Fråga om årsstämmans protokoll ska förmedlas. Lennart ser över hur detta bäst görs.

Hemsidan

Charlotte har stämt av med Mats Seyffart, men ännu inte uppdaterat hemsidan. Mats ska justera hemsidan så att den får en enklare funktion för att uppdatera och lägga in filer. Charlotte stämmer av med Mats och uppdaterar info från styrelsen.

För styrelsen gemensam förvaring av dokument i Drop box

Förslag från Charlotte och Lennart att vissa dokument istället för att redovisas på hemsidan läggs i en för styrelsen gemensam Drop box. Lars åtog sig att ordna med Drop box.

§10 *Nästa styrelsemöte*

Nästa möte blir 19:30 den 25 april på Teams

Stockholm 2021-11-08

Vid protokollet:.....

Charlotte Hedenström

Justeras:.....

Sven Pettersson